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Based on formal derivations of financial theory, this volume provides a rigorous
exploration of individual's consumption and portfolio decisions under uncertainty.
Features in-depth coverage of such topics as: concepts of risk aversion and stochastic
dominance; mathematical properties of a portfolio frontier; distributional conditions
for mutual fund separation; capital asset pricing models and arbitrage pricing models;
general pricing rules for securities that pay off in more than one state of nature; the
pricing of options; rational expectation models of risky asset prices; signaling models;
how multiperiod dynamic economies can be modeled; a multiperiod economy with
emphasis on valuation by arbitrage; econometric issues associated with testing capital
asset pricing models. For readers interested in a rigorous overview of financial
economicsn individual consumption point of view. © 1988 

The publisher, Prentice Hall Business Publishing 

The purpose of the book is to provide the foundations for the study of modern
financial economics. Rather than giving superficial coverage of a wide range of topics,
the book concentrates on individuals' consumption and portfolio decisions under
uncertainty and their implications for the valuation of securities. Prentice Hall acquired
this title from Elsevier Publishers.
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评论

跟着Clark
Liu，把这本书的前5章仔细学了一遍，他推荐在深入学习最好还是看Cohorane的Asset
Pricing.这本书对于掌握高级资产定价的思想范式和基本概念、方法还是有帮助的。但
是想通过这本书看懂前沿论文就差的太远了。
对于受过基本经济数学训练的人，这本书所用数学工具不难，但是其想表达的“金融经
济”的内涵却并不简单。现在是评论的人多，真读的人少！所以整体来看，这本书还行
。但是，它有两个非常大的缺点——1、模型背后的东西讲的太少，所以容易让人陷入
无穷的证明、推导公式细节，而忘记整个理论“森林”。2、这本书真的太老了，所以
一些现代的观点没有包括，而且该书强调的一些东西，从现代观点来看也已经不重要了
。

-----------------------------
内容很好但排序略混乱

-----------------------------
上面那么多人说这是introduction，我直接退学好了！大叔我真的爱死你了~

-----------------------------
Financial Economics的基础读物

-----------------------------
小勇讲的真的很明白



-----------------------------
Huang’s son is doing hedge fund in china now?
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书评

跟着Clark Liu，把这本书的前5章仔细学了一遍。对这本书有以下几个评价：
1、对于受过基本经济数学训练的人，这本书所用数学工具不难，但是其想表达的“金
融经济”的内涵却并不简单。
2、CH1-2给出了资产定价理论的微观经济学基础，CH3讲了推导CAPM的纯数学方法，
CH4则基于TWO...  
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